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Rada města Heřmanův Městec 

 

Zápis z 11. jednání 

Rady města Heřmanův Městec  konané dne 27. 6. 2017 v 17:00hod. 

kancelář starosty Města Heřmanův Městec, Městský úřad Heřmanův Městec, Havlíčkova 801 

 
Přítomni: Josef Kozel, Petr Kotora, MBA, Otakar Volejník, Jiří Pošík, Jan Řehák, Tereza Machová, PharmDr.  

Omluveni: František Dvořák, MBA  

Zapsal:  Bc. Denisa Kličková, vedoucí sekretariátu  

Přizváni:    

 

Text zahájení: 

Pan starosta přivítal přítomné, omluvil z jednání člena rady pana Františka Dvořáka MBA z pracovních důvodů a tajemnici 
MěÚ Ing. Ivanu Jankovskou z důvodu léčebného pobytu v lázních. Konstatoval, že zápis z minulého jednání byl zveřejněn a 
nebyly k němu vzneseny žádné připomínky. Přednesl program jednání, který byl doplněn o bod 24. Žádost o bezúplatné 
užívání pozemku - psi - coursing. Radní následně program jednání jednomyslně schválili. 

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Kontrola usnesení 

2. Komise životního prostředí 

3. Úkol z jednání Zastupitelstva města 

4. Městská policie - měření rychlosti 

5. Nadační fond CEMEX - smlouva o příspěvku městu 

6. Smlouva kupní - TIC 

7. Půjčky z programu Fondu rozvoje bydlení 

8. Vyřazení nepotřebného majetku 

9. Zřízení věcného břemene - p. Vilušínský 

10. Zřízení věcného břemene - ul. Jonášova 

11. Zřízení věcného břemene - Česká telekomunikační infrastruktura 

12. Zřízení věcného břemene - přeložka plynovodu při stavbě dopravního terminálu 

13. Pronájem pozemků  - firma ZABO v.o.s. 

14. Přechod nájmu pozemků 856/40 a 856/51 

15. Přechod nájmu pozemků - 1856/42 a st. 1264 Konopáč 

16. Revize nájemní smlouvy na rybníky 

17. Stavební úpravy 3.NP v č.p. 288 - výběr dodavatele 

18. Žádost o umístění předzahrádky před hospůdkou BarBara 

19. Prodloužení smluv o nájmu městských bytů 
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Bod Věc 

20. Přidělení městského bytu č. 12, Masarykovo náměstí čp. 33, Heřmanův Městec 

21. Dotisk brožury 

22. Redakce Leknín 

23. Plán práce RM na 2.pololetí 2017 a harmonogram zasedání ZM 

24. Žádost o bezúplatné užívání pozemku - psi - coursing 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1.  Kontrola usnesení 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil kontrolu usnesení, jejich plnění v termínu 14.-27.6.2017. Všechny úkoly byly řádně plněny ve 
stanovených termínech. 

Usnesení č. R/2017/233 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

předkládanou kontrolu usnesení a jejich plnění 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

2.  Komise životního prostředí 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil k projednání zápis Komise životního prostředí z jejího jednání dne 8.6.2017. Rada města se 
seznámila s doporučeními uvedenými komisí včetně doporučených postupů pro další jednání s velkovýkrmnou vepřů 
v Načešicích a vhodných kultivarů stromů v intravilánu města. Se všemi doporučeními bude seznámena paní 
tajemnice a odbor MěÚ Správa majetku. 

Usnesení č. R/2017/234 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

zápis z jednání Komise životního prostředí č. 1/2017 včetně specifikace doporučení k velkovýkrmně vepřů 
Načešice a vhodných kultivarů stromů v intravilánu města 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

3.  Úkol z jednání Zastupitelstva města 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Zastupitelstvo města dne 12.6.2017 usnesením č. Z/2017/041 přijalo doporučení směrem k Radě města zvážit 
rozšíření otevírací doby Turistického informačního centra na období květen až září i o víkendech. Na návrh paní 
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tajemnice bude Radě města předložena do konce července finanční a personální náročnost tohoto úkonu. O 
případné změně režimu provozu již v září 2017 bude Rada města jednat na svém srpnovém zasedání. 

Usnesení č. R/2017/235 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

usnesení Zastupitelstva města Heřmanův Městec č. Z/2017/041: "Zastupitelstvo města doporučuje Radě města 
Heřmanův Městec zvážit rozšíření otevírací doby Turistického a informačního centra na období květen až září i 
o víkendech" 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucí odboru finančního 

1.1.  předložit analýzu finanční náročnosti navrhovaného rozšíření provozní doby Turistického a 
informačního centra 

Termín: 31.7.2017 
2.  Ing. Ivaně Jankovské, tajemníkovi 

2.1.  předložit návrh personálního obsazení včetně mzdových nákladů pro navrhovaného rozšíření 
provozní doby Turistického a informačního centra 

Termín: 31.7.2017 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

4.  Městská policie - měření rychlosti 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Na základě poptávky velitele Městské policie, pana Romana Charváta, předložil starosta města radě k projednání 
návrh smlouvy o pronájmu zařízení pro měření rychlosti s firmou LK DOS s.r.o. Jaroměř. Tato firma spolupracuje s 
několika Městskými policiemi na území Královehradeckého a Pardubického kraje. Povolení míst pro jednotlivá 
měření již bylo Městské policii uděleno. Po podpisu smlouvy tak, již nebude žádná překážka provádění této služby na 
území našeho města. Plán měření je stanoven na nepravidelné intervaly v rozsahu cca 2-4 x měsíčně. V průběhu roku 
může být intenzita četnosti měření upravována dle potřeb města a místní situace na jednotlivých úsecích. PRO: p. 
Kozel, p. Kotora, MBA, p. Pošík, p. Volejník, PharmDr. Machová, PROTI: p. Řehák. 

Usnesení č. R/2017/236 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

Smlouvu o pronájmu zařízení na měření rychlosti silničních vozidel se společnosti LK-DOS s.r.o. 

I I .   u k l á d á  

1.  Romanu Charvátovi, velitel Městské policie HM 

1.1.  zajistit uzavření Smlouvy o pronájmu zařízení na měření rychlosti silničních vozidel 

Termín: 31.7.2017 

Přijato, pro: 5, proti: 1, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

5.  Nadační fond CEMEX - smlouva o příspěvku městu 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
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Pan starosta předložil ke schválení smlouvu o příspěvku městu prostřednictvím Nadačního fondu CEMEX. Stejně jako 
v letech předešlých vychází firma CEMEX našemu městu vstříc ve formě materiální pomoci, a to v celkové hodnotě 
63.950 Kč. Radní bez připomínek smlouvu schválili. 

Usnesení č. R/2017/237 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

uzavření Smlouvy o poskytnutí nadačního příspěvku z prostředků Nadačního fondu CEMEX 17/NF/023 ve výši 
63.950 Kč 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  zajistit uzavření smlouvy s Nadačním fondem CEMEX 

Termín: 10.7.2017 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

6.  Smlouva kupní - TIC 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil Radě města ke schválení kupní smlouvu s paní Martou Benešovou na nákup autorských 
obrázků s tematikou Heřmanova Městce. Zavedením EET není možné prodávat v TIC formou komisního prodeje. 
Vzhledem k tomu, že paní Benešová nemá živnostenské oprávnění, tudíž ani IČO a nevystavuje faktury, je toto řešení 
nákupu prostřednictvím kupní smlouvy jediné možné. Navrhované znění smlouvy odsouhlasil právník města JUDr. 
Tomáš Plavec. 

Usnesení č. R/2017/238 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

Uzavření smlouvy o dílo s p. Martou Benešovou BMB na dodání ručně malovaných obrázků za účelem prodeje v 
TIC 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

7.  Půjčky z programu Fondu rozvoje bydlení 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Na návrh Finančního odboru MěÚ předložil pan místostarosta Radě města k projednání návrh na vyhlášení 2. kola 
výběrového řízení na poskytnutí půjčky z FRB, a to pro II. pololetí 2017. K 31.5.2017 jsou na účtu FRB k dispozici 
finanční prostředky ve výši 5 261 789,53 Kč. Nyní jsou poskytnuty 4 půjčky z FRB s celkovým zůstatkem 259 264 Kč. 
Rada města diskutovala formy propagace možného čerpání fondu prostřednictvím sociálních sítí a zpravodaje 
Leknín, následně pak vyhlášení 2. kola výběrového řízení z Fondu rozvoje bydlení odsouhlasila. 

Usnesení č. R/2017/239 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   v y h l a š u j e  
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výběrové řízení pro II. pololetí 2017 na poskytnutí půjčky z FRB 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucí odboru finančního 

1.1.  výběrové řízení zveřejnit na úřední desce 

Termín: 14.7.2017 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

8.  Vyřazení nepotřebného majetku 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Na návrh odboru MěÚ Správa majetku byl Radě města předložen soupis majetku ke schválení k likvidaci. Jedná  se o 
poškozený, zastaralý a nevyužitelný majetek, kde oprava není možná nebo je nerentabilní. 

Usnesení č. R/2017/240 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

likvidaci nepotřebného vybavení a jeho vyřazení z evidence majetku 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  zajistit fyzickou likvidaci nepotřebného vybavení 

Termín: 30.9.2017 
2.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucí odboru finančního 

2.1.  zajistit vyřazení nepotřebného vybavení z evidence majetku 

Termín: 30.9.2017 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

9.  Zřízení věcného břemene - p. Vilušínský 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Na návrh odboru MěÚ Správa majetku předložil pan starosta Radě města žádost pana Martina Vilušínského o zřízení 
věcného břemene - služebnosti a smlouvu o právu provést stavbu č. 99000939714/2/BVB mezi stranami GAS Net 
s.r.o. a městem Heřmanův Městec na pozemku p.č. 2088/2 v k.ú. Heřmanův Městec. Jedná se o umístění 
plynovodního potrubí v délce 18 metrů v lokalitě Pod Nádražím a poplatek za zřízení věcného břemene je stanoven 
dle usnesení zastupitelstva města č. 20/2015 ze dne 21.9.2015 ve výši 5.000,- Kč + DPH. Odbor Správa majetku vydal 
souhlasné stanovisko. 

Usnesení č. R/2017/241 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

předloženou smlouvu o zřízení věcného břemene na pozemku parcelní číslo 2088/2 v k.ú. Heřmanův Městec 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  zajistit vyvěšení záměru na zřízení věcného břemene na pozemku p.č. 2088/2 
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Termín: 7.7.2017 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

10.  Zřízení věcného břemene - ul. Jonášova 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Na návrh odboru MěÚ Správa majetku předložil pan starosta Radě města Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení 
věcného břemene - služebnosti a smlouvu o právu provést stavbu č. IE-12-2006719/VB/01 mezi stranami ČEZ 
Distribuce, a.s. a městem Heřmanův Městec na pozemku parc. č. 2163, 455/30 a 476/4 v k.ú. Heřmanův Městec. 
Jedná se o umístění nového vedení kabelu NN v délce 98 metrů v lokalitě ulice Jonášova a poplatek za zřízení je 
stanoven dle usnesení zastupitelstva města č. 20/2015 ze dne 21.9.2015 ve výši 15.000,- Kč + DPH. Odbor Správa 
majetku vydal souhlasné stanovisko. 

Usnesení č. R/2017/242 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

předloženou Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene č. IE-12-2006719/VB/01 ,,Heřmanův 
Městec, Jonášova, rekonstrukce NN" se společností ČEZ Distribuce, a.s. 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  zajistit vyvěšení záměru na zřízení věcného břemene - ul. Jonášova 

Termín: 7.7.2017 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

11.  Zřízení věcného břemene - Česká telekomunikační infrastruktura 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Na návrh odboru MěÚ Správa majetku předložil pan starosta Radě města Smlouvu o zřízení věcného břemene - 
služebnosti 11010-056115 CG5C_CHRU_CRYHE_52031_OK mezi stranami Česká telekomunikační infrastruktura, a.s. 
a městem Heřmanův Městec na pozemku p.č. 183/2 a 2171 v k.ú. Heřmanův Městec. Jedná se o vedení kabelu NN v 
délce 135 metrů v lokalitě ulic Heřmanského a Sokolská a poplatek za zřízení věcného břemene je stanoven dle usn. 
č. 20/2015 ze dne 21.9.2015 ve výši 25.000,- Kč + DPH. Odbor Správa majetku vydal souhlasné stanovisko. 

Usnesení č. R/2017/243 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

předloženou smlouvu o zřízení služebnosti se společností Česká telekomunikační infrastruktura a.s. 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  zajistit vyvěšení záměru o zřízení věcného břemene - služebnosti 

Termín: 7.7.2017 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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12.  Zřízení věcného břemene - přeložka plynovodu při stavbě dopravního terminálu 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Na návrh odboru MěÚ Správa majetku předložil pan starosta Radě města v návaznosti na uzavřenou smlouvu č. 
4000207936 o přeložce plynárenského zařízení v Tylově ulici v rámci výstavby dopravního terminálu (schválenou 
usnesením Rady města č. R/2017/144) a záměru města č. 16/2017 (zveřejněného na základě usnesení Rady města č. 
R/2017/217) ke schválení smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene č. 8800086440/1/BVB/P se 
společností GasNet, s.r.o. zastoupenou společností GridServices, s.r.o. 
 
Jedná se o věcné břemeno k části překládaného plynovodu na pozemku parc. č. 2247/7 v lokalitě ulice Tylova. Věcné 
břemeno k další části přeložky na pozemku parc. č. 2247/19 bude řešeno samostatnou smlouvou po projednání s 
vlastníkem pozemku, tj. společností České dráhy, a.s. Záměr města byl zveřejněn na úřední desce od 1.6.2017 do 
19.6.2017. 

Usnesení č. R/2017/244 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene č. 8800086440/1/BVB/P se společností 
GasNet, s.r.o. zastoupenou společností GridServices, s.r.o. 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  zajistit uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene č. 8800086440/1/BVB/P se 
společností GasNet, s.r.o. zastoupenou společností GridServices, s.r.o. 

Termín: 31.7.2017 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

13.  Pronájem pozemků  - firma ZABO v.o.s. 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Na návrh odboru MěÚ Správa majetku předložil pan starosta Radě města návrh na pronájem pozemků parcelní číslo 
1191/3, st. 1231, st.1525 a st.1232 v k.ú. Heřmanův Městec. Firma ZABO v.o.s. pozemky využívá pro svoje podnikání. 
Zároveň firma ZABO v.o.s. doplatí nájem za dva roky zpětně. Dále byli radní informováni o připravované směně 
pozemků mezi městem a firmou ZABO, které vytvoří prostor pro budoucí naplňování vizí územního plánu města. 

Usnesení č. R/2017/245 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

předloženou nájemní smlouvu s firmou ZABO v.o.s., Tylova 600, Heřmanův Městec 538 03 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  zajistit vyvěšení záměru na pronájem pozemků 

Termín: 7.7.2017 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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14.  Přechod nájmu pozemků 856/40 a 856/51 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil žádost pana Radka Voříška o ukončení pronájmu pozemků parcelní číslo 856/40 a 856/51 v 
k.ú. Heřmanův Městec - lokalita Ježkovka. Pozemky má pronajaté jako zahradu. Po vzájemné dohodě pana Radka 
Voříška s panem Radkem Brumovským o přenechání zahrádky, požádal pan Brumovský o pronájem těchto pozemků. 
Záměr byl vyvěšen od 2.6.2017 do 19.6.2017. 

Usnesení č. R/2017/246 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

1.  předloženou žádost o ukončení pronájmu pozemků parcelní číslo 856/40 a 856/51 v k.ú. Heřmanův 
Městec panem Radkem Voříškem 

2.  uzavření nové nájemní smlouvy na pozemky parcelní číslo 856/40 a 856/51 v k.ú. Heřmanův Městec s 
panem Radkem Brumovským 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  zajistit podepsání dohody o ukončení nájmu a nové nájemní smlouvy na pozemky parcelní číslo 
856/40 a 856/51 

Termín: 28.7.2017 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

15.  Přechod nájmu pozemků - 1856/42 a st. 1264 Konopáč 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil Radě města k projednání žádost manželů Vaculínových na ukončení pronájmu pozemků 
parcelní číslo 1856/42 a st. 1264 v k.ú. Heřmanův Městec - lokalita Konopáč z důvodu prodeje chaty postavené na 
pozemku st. 1264, který je v majetku města. Pozemek 1856/42 mají pronajatý jako zahradu. Zároveň manželé 
Líbalovi, kteří chatu koupili, podali žádost o pronájem těchto pozemků. Záměr byl vyvěšen od 2.6.2017 do 19.6.2017. 

Usnesení č. R/2017/247 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

1.  předloženou žádost manželů Petry a Josefa Vaculínových o ukončení nájemní smlouvy na pozemky 
parcelní číslo 1856/42 a st. 1264 v k.ú. Heřmanův Městec 

2.  uzavření nájemní smlouvy s paní Janou Líbalovou a panem Tomášem Líbalem na pronájem pozemků p.č. 
1856/42 a st. 1264 v k.ú. Heřmanův Městec 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  zajistit podepsání dohody o ukončení nájmu a nové nájemní smlouvy na pozemky p.č. 1856/42 a st. 
1264 

Termín: 28.7.2017 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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16.  Revize nájemní smlouvy na rybníky 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
V návaznosti na usnesení Rady města č. R/2017/095 ze dne 15.3.2017 byla provedena revize nájemní smlouvy s 
Českým rybářským svazem, z.s., místní organizací Přelouč na pronájem rybníků ve vlastnictví města. Pan starosta 
informoval, že v rámci revize byla vypracována právníkem města JUDr. Tomášem Plavcem rekapitulace změn 
smlouvy dle jednotlivých dodatků a posouzení obsahové náplně smluv. Na základě revize smlouvy Rada města 
odsouhlasila připravit ve spolupráci s JUDr. Plavcem návrhy nových smluv nájemních/pachtovních (na rybníky 
Herout, Houska, Rohlík, Ježkovka, Veselka) a o výpůjčce (Průhonské, Táta, Martin) a projednat jejich znění s Českým 
rybářským svazem, z.s., místní organizací Přelouč. Návrhy smluv o výpůjčce dále zkonzultovat se Státním fondem 
Životního prostředí, poskytovatelem dotace na obnovu rybníků. 

Usnesení č. R/2017/248 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

informaci o revizi nájemní smlouvy na rybníky v majetku města 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  připravit návrhy nových smluv na rybníky v majetku města. 

Termín: 30.9.2017 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

17.  Stavební úpravy 3.NP v č.p. 288 - výběr dodavatele 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta seznámil Radu města s protokolem o otevírání obálek a posouzení nabídek na zakázku "Stavební úpravy 
3.NP v č.p. 288". Osvětlil, že k podání nabídek byli vyzváni čtyři dodavatelé, u kterých byl před rozesláním výzvy k 
podání nabídek telefonicky ověřen jejich zájem o účast v zadávacím řízení. Po zaslání zadávací dokumentace se dva z 
oslovených dodavatelů z účasti omluvili z kapacitních důvodů. Dodatečně byl osloven ještě jeden dodavatel, který 
však nabídku nepodal. Doručené tedy byly dvě nabídky a nejnižší nabídková cena je 2.502.675,97 Kč včetně DPH. V 
rozpočtu města na rok 2017 je na tuto akci vyčleněna částka 1,5 mil. Kč, která byla stanovena na základě odhadu 
projektanta. Protože nabídková cena výrazně přesahuje uvedenou částku, rozhodla rada města o zrušení zadávacího 
řízení a vypsání nového s rozložením termínu realizace a financování na roky 2017 a 2018 a zařazení částky na 
dofinancování akce do rozpočtu města na rok 2018. 

Usnesení č. R/2017/249 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

protokol o otevírání obálek na zakázku "Stavební úpravy 3.NP v č.p. 288" 

I I .   r o z h o d u j e  

o zrušení veřejné zakázky "Stavební úpravy 3.NP v č.p. 288" z důvodu nedostatku finančních prostředků 
vyhrazených na realizaci v rozpočtu města na rok 2017 

I I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  vypsat nové zadávací řízení s rozdělením realizace a financování do etap 2017/2018 

Termín: 31.7.2017 
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Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

18.  Žádost o umístění předzahrádky před hospůdkou BarBara 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil Radě města žádost o umístění předzahrádky. Žadatelkou je p. Marcela Jozová, 
provozovatelka hospody BarBara v Heřmanově Městci, Čáslavská ulice č.p. 257. Paní Jozová požádala o umístění 
předzahrádky o maximálním záboru do 10m2, přesněji 2,2m x 1,5m (2 stoly a 8 židlí). S ohledem na nesouhlasná 
stanoviska majitele nemovitosti pana Adolfa Dymáka, ve které se provozovna nachází, stanovisko velitele Městské 
policie a Správy majetku, kdy byla všechna negativní, Rada města žádost neschválila. 
 
PRO: p. Kozel, p. Kotora, MBA, p. Řehák, p. Pošík, PharmDr. Machová, ZDRŽEL SE: p. Volejník. 

Usnesení č. R/2017/250 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   n e s c h v a l u j e  

umístění předzahrádky před provozovnou BarBara v Heřmanově Městci 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucí odboru finančního 

1.1.  informovat žadatele 

Termín: 7.7.2017 

Přijato, pro: 5, proti: 0, zdržel se: 1, mimo místnost: 0 

 

19.  Prodloužení smluv o nájmu městských bytů 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil Radě města k projednání žádosti pana Václava Jiráska a Soni Linhartové o prodloužení 
nájmu o další rok, tj. Václav Jirásek od 1.7.2017 do 30.6.2018 a Soňa Linhartová od 1.8.2017 do 31.7.2018. Vzhledem 
k faktu, že pan Jirásek nemá s městem vyrovnán finanční vztah, byla jeho nájemní smlouva prodloužena o 2 měsíce, 
aby mohl uhradit dlužnou částku. U p. Linhartové byla smlouva vzhledem k bezproblémovému užívání o rok 
prodloužena. 
 
PRO: p. Kozel, p. Řehák, p. Pošík, PharmDr. Machová, p. Volejník, PROTI: p. Kotora, MBA. 

Usnesení č. R/2017/251 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

1.1.prodloužení Smlouvy o nájmu bytu na městský byt č. 11, Průhon čp. 447, Heřmanův Městec Václavu 
Jiráskovi, a to od 1.7.2017 do 31.8.2017  

1.2.prodloužení Smlouvy o nájmu bytu na městský byt č. 5, Tylova čp. 386, Heřmanův Městec Soně Linhartové, 
a to od 1.8.2017 do 31.7.2018  

I I .   u k l á d á  

1.  Mgr. Janě Kopecké, vedoucí sociálního odboru 

1.1.  zajistit sepsání dodatků ke smlouvě o nájmu bytu s panem Jiráskem a paní Linhartovou 

Termín: 30.6.2017 
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Přijato, pro: 5, proti: 1, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

20.  Přidělení městského bytu č. 12, Masarykovo náměstí čp. 33, Heřmanův Městec 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta informoval o průběhu výběru žadatelů o městský byt č. 12, Masarykovo nám. č.p. 33. Sociální 
odbor oslovil (telefonicky a písemně) všech 80 žadatelů, kteří mají na MěÚ podanou žádost o městský byt. Z tohoto 
počtu projevilo zájem o prohlídku městského bytu 18 žadatelů. Rada města rozhodla o přidělení bytu dle doporučení 
Sociálního odboru paní Renátě Zubajové. 

Usnesení č. R/2017/252 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

přidělení městského bytu č. 12, Masarykovo náměstí čp. 33, Heřmanův Městec paní Renátě Zubajové od 
1.7.2017 na dobu 1 roku v souladu s Pravidly pro přidělování bytů v majetku Města Heřmanův Městec                            

I I .   u k l á d á  

1.  Mgr. Janě Kopecké, vedoucí sociálního odboru 

1.1.  zajistit uzavření nájemní smlouvy na městský byt č. 12, Masarykovo náměstí čp. 33 s paní Renátou 
Zubajovou   

Termín: 30.6.2017 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

21.  Dotisk brožury 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta na základě usnesení RM č. R/2017/159 předložil cenovou kalkulaci na dotisk černobílé knihy 
Gallery Cyrany. Radní se shodli, že financování dotisku by mělo být v režii města a odsouhlasili částku zařadit do 
návrhu rozpočtu pro rok 2018. 

Usnesení č. R/2017/253 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

předloženou cenovou kalkulaci na dotisk černobílé knihy Gallery Cyrany 

I I .   u k l á d á  

1.  Otakaru Volejníkovi, místostarostovi 

1.1.  zařadit do návrhu rozpočtu na rok 2018 částku pro dotisk brožury Gallery Cyrany 

Termín: 30.9.2017 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

22.  Redakce Leknín 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 



Strana 12/13 

Pan místostarosta osvětlil činnost redakce a doporučil provést změnu spočívající v odvolání člena redakce Anet 
Jelínek, ve jmenování člena redakce Lenky Brychtové a volby šéfredaktora Otakara Volejníka, místostarosty města. 
Vše dle Zásad pro vydávání zpravodaje Leknín a následujícího dodatku schváleného dne 3.2.2014, usnesením RM č. 
16/2014. Redakce zpravodaje Leknín bude pracovat ve složení Otakar Volejník (šéfredaktor), Lenka Brychtová (člen 
redakce), Eva Bočková (člen redakce). Původní členka redakce Anet Jelínek bude i nadále vykonávat pozici grafika. 

Usnesení č. R/2017/254 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   o d v o l á v á  

člena Redakce zpravodaje Leknín Anet Jelínek 

I I .   j m e n u j e  

1.  šéfredaktora Redakce zpravodaje Leknín Otakara Volejníka 

2.  člena Redakce zpravodaje Leknín Ing. Lenku Brychtovou 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

23.  Plán práce RM na 2.pololetí 2017 a harmonogram zasedání ZM 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta seznámil s plánem práce Rady města a také s harmonogramem zasedání zastupitelstva na 2. pololetí 
roku 2017. Rada města bude o letních prázdninách zasedat dvakrát. Od září bude rada zasedat jedenkrát za 14 dní. 
Pro veřejné jednání zastupitelstva jsou navrženy termíny zasedání na měsíc září a prosinec, přičemž na měsíc 
listopad je naplánováno pracovní neveřejné jednání Zastupitelstva města na téma ROZPOČET 2018. 

Usnesení č. R/2017/255 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

1.  harmonogram jednání Rady města na 2.pololetí roku 2017: 

2.8.2017, 29.8.2017, 20.9.2017, 4.10.2017, 18.10.2017, 1.11.2017, 22.11.2017, 6.12.2017, 20.12.2017 

2.  harmonogram jednání Zastupitelstva města na 2.pololetí 2017: 

18.9.2017, 20.11.2017 (neveřejné - pracovní - ROZPOČET 2018), 18.12.2017 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

24.  Žádost o bezúplatné užívání pozemku - psi - coursing 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil k projednání žádost paní Martiny Kumperové zastupující neorganizovanou skupinu chovatelů 
psů zabývající se kynologickým sportem COURSING. Rada města již tuto aktivitu podpořila usnesením č. R/2016/453 
dne 14.12.2016. Vzhledem k bezproblémové spolupráci s organizátory setkání souhlasila s prodloužením do konce 
kalendářního roku. 

Usnesení č. R/2017/256 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 
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I .   s c h v a l u j e  

bezúplatné užití části pozemku p.č. 1024/1 v parku Bažantnice pro pravidelné setkávání vyznavačů 
kynologického sportu Coursing na období 1.7.-31.12.2017. 

I I .   u k l á d á  

1.  Josefu Kozlovi, starostovi 

1.1.  se zástupci žadatele sepsat definici pravidel provozu kynologického sportu Coursing v části 
pozemku p.č. 1024/1 parku Bažantnice obsahující zejména zodpovědnou osobu pořadatele těchto 
setkání, ohraničení cvičícího prostoru a přesný harmonogram termínů akcí 

Termín: 30.6.2017 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

 

Na samotný závěr informoval pan místostarosta o probíhajícím jednání a stavu příprav dokumentace ke stavebnímu 
povolení na Dopravní terminál v ulici Tylova a pan starosta doplnil vše o informaci ohledně zpracování studií na 
rekonstrukce budov č.p. 244 a č.p. 4. 

 

Pan Kotora, MBA navrhl, aby se do konce roku jednání Rady města zúčastnil v jejím úvodu vždy ředitel příspěvkové 
organizace a přednesl radním zprávy o činnosti, včetně finančních požadavků a výhledů do budoucna. Pan místostarosta 
přislíbil vypracování harmonogramu a zajištění pozvání jednotlivých ředitelů postupně na jednání Rady města.  

 

Pan starosta poděkoval členům Rady města za spolupráci v 1. pololetí roku 2017, popřál klidné léto a hodně odpočinku v 
čase dovolených a jednání v 18:50 hod. ukončil. 

                      

 

 

 

 

                  Josef Kozel, starosta 
 

 

      Otakar Volejník, místostarosta 
 
 


